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UNDERSKRIFTER: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 

 

Fauske 24.01.12 

 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

Siv Anita Johnsen Brekke 

ordfører 

representant representant 

 

Protokollen er godkjent av formannskapet i møte nr            den 

Hovedutskrift sendes: 

Ordfører - Rådmann - Kommunalsjefer - Personalsjef - Økonomisjef 

Salten Kommunerevisjon 

Bibliotekene 

Lokal presse 

Politiske partier 

Gruppeledere 

 

Utskrift er foretatt den  24.01.12  

 

MERKNADER: 

 

Det var ingen merknader til innkallinga. 

 

Merknader til dagsorden: 

 Tom Vidar Karlsen (AP): Inhabilitet i sak 50/12. 
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 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   12/493      

 Arkiv sakID.:   12/140  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskap 
 

Sak nr.:    046/12 FORMANNSKAP Dato:  23.01.2012 

 

 

 

GODKJENNING AV MØTEBOK 

 

 
Vedlegg: Møtebok nr. 2/2012 og 3/2012 

 

Sammendrag: 
 

Se vedlagte møtebok. 

 

INNSTILLING : 
 

Vedlagte møtebok nr. 2/2012 og 3/2012 godkjennes. 

 

 

FOR-046/12 VEDTAK-  23.01.2012 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   12/492      

 Arkiv sakID.:   12/139  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskap 
 

Sak nr.:    047/12 FORMANNSKAP Dato:  23.01.2012 

 

 

 

REFERATSAKER I PERIODEN 
  

 

Sammendrag: 
 

 Dok.ID Arkivsak ID Brevdato    Avsender/Mottaker Tittel 

 11/12370 I 11/2169 21.12.2011 Norges vassdrags- og 

energidirektorat 

KONSESJONSAVGIFTER TIL 

KOMMUNEN FOR ERVERV AV 

FALLRETTIGHETER I 

TVERRELVA - KONSESJON AV 

3.12.2004 

 12/156 I 12/42 04.01.2012 NIVA OPPFØLGING AV 

FORURENSNINGSSITUASJONEN 

I SULITJELMA GRUVEFELT, 

FAUSKE KOMMUNE - 

UNDERSØKELSER I 2010-2011 

 

 

 

INNSTILLING : 
 

Refererte dokumenter tas til orientering. 

 

 

FOR-047/12 VEDTAK-  23.01.2012 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   12/117      

      Arkiv sakID.:   11/1561  Saksbehandler:  Ole Reidar Sollund  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans:  
 

Sak nr.:    042/12 DRIFTSUTVALG Dato:  18.01.2012 

 006/12 ELDRERÅDET  19.01.2012 

 048/12 FORMANNSKAP  23.01.2012 

 002/12 FAUSKE KOMMUNALE RÅD FOR 

LIKESTILLING AV FUNKSJONSHEMMEDE 

 24.01.2012 

 078/12 KOMMUNESTYRE  26.01.2012 

 

 

 

SAMHANDLINGSREFORMEN - AVTALEVERK 

   

 
Vedlegg: 1. Samarbeidsavtale 

2. Tjenesteavtale 1 

3. Tjenesteavtale 3 

4. Tjenesteavtale 5 

5. Tjenesteavtale 11 

 

Saksopplysninger: 

 

1. I forbindelse med Samhandlingsreformen og Lov om Kommunale helse og 

Omsorgstjenester av 14. juni 2011 § 6-1 m.fl. (helse og omsorgstjenesteloven), jfr. Lov 

om spesialisthelsetjenester § 2 - le, er vi pålagt å inngå Samarbeidsavtale og 11 

Tjenesteavtaler med Helseforetaket Nordlandssykehuset. 

 

 

2. Innen 31. januar 2012 skal følgende avtaler være etablert: 

  

 Samarbeidsavtale mellom Fauske Kommune og Helseforetaket Nordlandsykehuset. 

 Tjenesteavtale 1, som omfatter ansvar rundt Helse og Omsorgsoppgaver og tiltak 

partene skal utføre. 

 Tjenesteavtale 3, som omfatter ansvar og oppgaver ved henvisning og innleggelse av 

pasienter innen somatikk, rusbehandling og psykisk helsevern. 

 Tjenesteavtale 5, som omfatter ansvar og oppgavefordeling ved opphold i og utskrivning 

av pasienter fra spesialisthelsetjenesten. 

 Tjenesteavtale 11, som omfatter omforente beredskapsplaner og planer for 

akuttmedisinske kjeden. 

 

Grunnlaget for avtalene er utarbeidet i samarbeid med øvrige kommuner i Salten gjennom Salten 

Regionråd og regionalt samarbeidsorgan, Reso, Sunnhet i Salten. Kommunene i Lofoten og 

Vesterålen har også deltatt i prosessen, da vi har felles foretaks tilhørighet. 

Prosessen rundt avtaleutkast og overordnede forhandlinger har blitt gjennomført til vår 

tilfredshet. Disse avtalene har dannet grunnlag for vedlagte avtaleverk som er framforhandlet for 

Fauske Kommune. 



Juridisk kvalitetssikring og gjennomgang av avtaleverket, er ivaretatt av KS-Advokat Solfrid 

Vaage Haukaas 

 

Gjenstående 7 tjenesteavtaler skal være ferdig forhandlet og etablert innen 1. juli 2012.  

 

Disse er følgende: 

 Tjenesteavtale 2, som omfatter retningslinjer for samarbeid i tilknytning til innleggelse, 

utskriving, habilitering, rehabilitering og lærings og mestringstilbud for å sikre helhetlig 

sammenhengende helse og omsorgstjenester til pasienter med behov for koordinerte 

tjenester. 

 Tjenesteavtale 4, som omfatter beskrivelse av kommunens tilbud om døgnopphold for 

øyeblikkelig hjelp etter § 3 – 5 tredje ledd. 

 Tjenesteavtale 6, som omfatter retningslinjer for gjensidig kunnskapsoverføring og 

informasjonsutveksling og for faglig nettverk og hospitering. 

 Tjenesteavtale 7, som omfatter samarbeid om forskning, utdanning, praksis og læretid. 

 Tjenesteavtale 8, som omfatter samarbeid om jordmortjenester. 

 Tjenesteavtale 9, som omfatter samarbeid om IKT – løsninger lokalt. 

 Tjenesteavtale 10, som omfatter samarbeid om forebygging. 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Generelt: 
 

Avtaleverket, og da spesielt enkelte av tjenesteavtalene, vil kreve tett oppfølging fra vår side. 

Dette gjelder spesielt helt nye elementer som omfatter pasientflyt, kompetanseoverføring, 

samhandlingsarenaer, medfinansiering og informasjonsflyt. 

Brukerkontoret vil være et meget viktig kontakt- og bindeledd for reformens områder som tar for 

seg medfinansiering, områdene rundt utskrivningsklare pasienter og medisinsk behandling med 

DRG beregning. Alle henvendelser fra helseforetaket, som berører pasientforløp, skal skje til og 

gjennom Brukerkontoret. 

De skal også være Fauske Kommunes kompetansesenter for lovverket, som er hovedelement i 

Samhandlingsreformen. 

Kritiske suksessfaktorer for å lykkes innenfor følgende avtaler vil være: 

 

 Samarbeidsavtale mellom Fauske Kommune og Helseforetaket Nordlandsykehuset. 

o Avtalen er overordnet og er bygget på nasjonale føringer som igjen har føringer 

fra lovverket. Følges opp gjennom gode beskrevne samarbeidsformer og henviser 

til de 11 tjenesteavtalene som skal inngås med Helseforetaket. 

 Tjenesteavtale 1, som omfatter ansvar rundt Helse og Omsorgsoppgaver og tiltak 

partene skal utføre. 

o Avtalen må avstedkomme gode samarbeidsarenaer mellom kommuneoverlege og 

Helseforetaket. 

 Tjenesteavtale 3, som omfatter ansvar og oppgaver ved henvisning og innleggelse av 

pasienter innen somatikk, rusbehandling og psykisk helsevern. 

o Oppfølging rundt ansvarsfordeling mellom spesialisthelsetjenesten og kommunen. 

Pasienter som henvises til øyeblikkelig hjelp og at dette fungerer inn mot egen 

Post, når denne er ferdig etablert. 

o Følge opp beskrevne ansvarsoppgaver som ligger implementert i avtaleverket. 



 Tjenesteavtale 5, som omfatter ansvar og oppgavefordeling ved opphold i og utskrivning 

av pasienter fra spesialisthelsetjenesten. 

o Avtalen er framforhandlet med forankring i og med bakgrunn fra 

informasjonsskriv Ref.201104731, av 21 Desember 2011 “Informasjon om 

gjennomføring av samhandlingsreformen” og vedlegg “Samhandlingsreformen – 

informasjon om ikraftsetting av lov om kommunale helse og omsorgstjenester” 

fra Helse og Omsorgsdepartement.  

o Hvis Helse Nord aksepterer annen formulering under Kap.10 “Rutiner for 

varsling om utskrivningsklar pasient”, skal dette endres under evaluering 

april/mai 2012 ref. kap.10.4. 

o Denne avtalen har nytt element ved at kommunen får betalingsplikt fra dag 1, mot 

fra dag 10 tidligere. Tett oppfølging er meget viktig, da det kan få store 

økonomiske konsekvenser å la denne skalere fritt. Dette ivaretas fult og helt av 

Brukerkontoret med bakgrunn i deres driftsrutiner. 

o Kapitel 9 “Helsespesifikk” vil være et viktig oppfølgingspunkt. 

o Oppfølging av denne avtalen skal gjennomføres både eksternt mot Helseforetaket 

og internt mot Hjemmetjenesten og Institusjonene. 

o Det skal etableres eierskap for denne avtalen i alle våre ledd. 

o Status meddeles rådmann og politiske utvalg månedlig. 

 

 Tjenesteavtale 11, som omfatter omforente beredskapsplaner og planer for 

akuttmedisinske kjeden. 

o Viktig avtale å følge opp rundt den akuttmedisinske oppfølgingen. Dette 

innbefatter krise og katastrofeberedskap og som kommer inn som del av våre 

etablerte fora for dette. 

o Sikre at beredskapsplaner og samarbeidsarenaer er på plass. 

 

Oppsummering: 

 

Fauske Kommune har jobbet godt med Samhandlingsreformen og dens påvirkning av vår 

etablerte drift og organisasjon. Vi har startet gode prosesser for å implementere reformen i 

perioden fram mot 1. januar 2016. Vi har etablert oppfølgingsrutiner rundt nye medfinansiering 

områder for medisinsk behandling og utskrivningsklare somatiske pasienter. Forankring rundt 

betydning og konsekvenser som følge av reformen er i godt gjenge og vi mener å kunne møte 

oppstart av Samhandlingsreformen med en engasjert og informert organisasjon. 

Avtaleutkastene har vært ute på høring i kommunens respektive fagmiljø som har ført til 

presiseringer som har forsterket den enkelte avtale. 

 

INNSTILLING : 
 

Kommunestyret godkjenner vedlagte avtaleverk i bruk fra og med 1. februar 2012. i.h.t. 

vedlegg. 

 

 

DRIF-042/12 VEDTAK-  18.01.2012 
 

Saken ble utdelt i møtet. 

 

Omstillingsleder Ole Reidar Sollund orienterte. 

 



Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL ELDRERÅD OG FORMANNSKAP: 

Kommunestyret godkjenner vedlagte avtaleverk i bruk fra og med 1. februar 2012. i.h.t. 

vedlegg. 

 

 

ELD-006/12 VEDTAK-  19.01.2012 
 

Omstillingsleder Ole Reidar Sollund orienterte. 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Kommunestyret godkjenner vedlagte avtaleverk i bruk fra og med 1. februar 2012. i.h.t. 

vedlegg. 

 

 

FOR-048/12 VEDTAK-  23.01.2012 
 

Omstillingsleder Ole Reidar Sollund orienterte. 

 

Driftsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

Kommunestyret godkjenner vedlagte avtaleverk i bruk fra og med 1. februar 2012. i.h.t. 

vedlegg. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

    

 

 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   12/210      

      Arkiv sakID.:   12/52  Saksbehandler:  Ingrid K. Alterskjær  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    049/12 FORMANNSKAP Dato:  23.01.2012 

 

 

 

TARIFFOPPGJØRET 2012 

   

 
Vedlegg: Tariffoppgjøret 2012 - Debattnotat 

 

Sammendrag: 
 

Debattheftet som vanligvis utarbeides av KS før strategikonferansene er i år avløst av vedlagte 

debattnotat. Notatet beskriver problemstillinger som er relevante for arbeidet med tariff og 

arbeidsgiverpolitiske utfordringer.  

 

Essensen i dokumentet er som følger: 

 

KS skriver: «I en sektor der vesentlig del av løpende utgifter er lønn og der arbeidskraften er av 

avgjørende betydning for tjenestekvalitet og omfang, er gjennomføring av tariffoppgjør en 

nøkkelfaktor dersom kommunesektoren skal lykkes.» 

 

Arbeidslivet i Norge kjennetegnes ved et utstrakt trepartssamarbeid, sterke og ansvarlige 

organisasjoner, koordinerte lønnsoppgjør, partenes tilslutning til frontfagmodellen/lønnsvekst for 

industrien, en relativt høy organisasjonsgrad og høy yrkesdeltakelse.  

Lønnsveksten for industrien (frontfaget) brukes som “normalutvikling” og legger premissene for 

lønnsvekst i skjermede næringer/sektorer. Profilen på oppgjørene bestemmes innenfor den 

enkelte sektor. Partene i arbeidslivet har tradisjonelt sett tatt ansvar for å finne løsninger gjennom 

forhandlinger.  

 

Det inntektspolitiske samarbeidet dreier seg i utgangspunktet om å få organisasjonene til å ta 

ansvar gjennom å koordinere frem helhetlige løsninger på tvers av avtaleområdene i Norge.  

 

Til grunn for dette ligger forståelsen av at utviklingen i norsk industris konkurranseevne ikke 

skal svekkes sammenlignet med landets handelspartnere. Det inntektspolitiske samarbeidet 

har stort sett virket forpliktende på arbeidslivets parter, og gir grunnlag for felles forståelse av de 

økonomiske rammebetingelsene landet står overfor til enhver tid.  

 

Koordineringen bidrar til å dempe interessemotsetninger mellom sektorene og avtaleområdene.  

 

Rammer 

 Hovedavtalen. Avtale mellom KS og arbeidstakerorganisasjonene om grunnleggende 

spilleregler bl.a. om samarbeid i arbeidslivet. Hovedavtalen regulerer ikke lønn.  



 HTA/Hovedtariffavtalen i KS området. Hovedtariffavtalen er 2-årig, inngått mellom KS 

og arbeidstakerorganisasjonene med utløp 30. april 2012 og regulerer lønns- og 

arbeidsvilkår i kommunen. 

 Lønnsglidning er den delen av lønnsveksten som i sentrale tariffavtaler ikke kan 

tilskrives tariffmessige tillegg. Eksempelvis ansiennitetsopprykk og endringer i lønn ved 

skifte av stilling. Glidningen regnes inn i den økonomiske rammen for lønnsoppgjøret. 

 Overheng er en prosentvis beregning som beskriver hvor mye lønnsnivået ved utløpet av 

et år ligger over gjennomsnitts-nivået for hele året. Lønnstillegg som gis sent i året, fører 

til større overheng til neste år enn tilsvarende tillegg gitt tidlig i året. Overhenget regnes 

inn i den økonomiske rammen for lønnsoppgjøret.  

 Pott. Sentralt avtalt beløp til rådighet for lokale forhandlinger om lønnstillegg (hjemlet i 

HTA  pkt. 4.A.1). 

 

Etter inntekstoppgjørene i 2011 er gjennomsnittlig årslønn pr årsverk: 

 466 700 Industri i alt 

 378 600 Industriarbeidere 

 580 000 Industrifunksjonærer 

 450 300 Statsansatte 

 398 500 Kommuneansatte i alt 

 445 700 Undervisningspersonale  

 445 700 Helseforetakene 

 

Arbeidsgiverpolitiske utfordringer 

Norges økte rikdom gir forventninger i befolkningen, og skaper grobunn for politiske løfter om 

gode velferdstjenester. Mulighetene til å oppfylle løftene vil lett tape kappløpet med 

forventningene. Det er godt kjent at økt levealder fører til at Norge vil få betydelige utfordringer 

knyttet til den demografiske utviklingen de nærmeste tiårene, med flere gamle og relativt færre i 

yrkesaktiv alder.  

Antall personer over 80 år kan komme til å øke fra 190 000 i 2000   

 til 320 000 i 2030  

 til 500 000 i 2050 

 

I 2000 var det 4,7 personer i yrkesaktiv alder pr eldre 

 I 2030 blir det 3,5 

 I 2050 blir det 2,9.  

Videre vil en stadig større andel av brukerne av pleie- og omsorgstjenester være under 67 år.  

 

Det blir viktigere og viktigere for kommunesektoren å vinne kampen om arbeidskraften. 

 

Vi har et arbeidskraftpotensiale i de mange deltidsansatte. Det store omfanget er en utfordring og 

det er en prioritert oppgave i Fauske kommune å redusere dette. Videre jobbes det med å bedre 

ressursutnyttelse av arbeidskraften. Kommunestyret har bestemt at rådmann skal legge fram 

kompetanseplan til politisk behandling innen medio 2012. 

 

Hovedtariffoppgjøret kan bidra til en mer attraktiv kommunesektor 

I 2012 er det 10 år siden lønnssystemet i kommunal sektor ble lagt om med en klar dreining fra 

sentral mot lokal lønnsdannelse. Hovedtariffavtalens minstelønnssystem, som i dag omfatter 

over 90 prosent av arbeidstakerne, legger til rette for at de sentrale parter kan heve store stillings-

grupper lønnsmessig, samtidig som systemet gir lokal fleksibilitet gjennom bestemmelser om 



lokale forhandlinger. Beregninger viser imidlertid at den største delen av lønnsveksten for disse 

gruppene fortsatt gis gjennom sentrale tarifftillegg.  

 

Om lag 9 prosent av arbeidstakerne har i dag kun lokal lønnsdannelse (HTA Kap 3.4 og kap 5).  

Ordningen, som i hovedsak omfatter ledere og grupper med høyere akademisk utdanning, 

oppfattes å ha stor legitimitet og det oppstår få lønnstvister. Det legges til grunn at det over tid 

må være en balanse mellom lønnsveksten for arbeidstakere med hhv. sentral og lokal 

lønnsdannelse. Arbeidstakere med kun lokal lønnsdannelse har de senere år hatt en noe høyere 

lønnsvekst enn tariffområdet for øvrig. 

 

Kommunene videreutvikler aktivt sin lokale lønnspolitikk til å være konkurransedyktig og 

tilpasset et lokalt arbeidsmarked og lokale arbeidskraftutfordringer.  

KS mener dette representerer en positiv utvikling som også har betydning for å gi lokale 

forhandlinger forutsigbarhet og legitimitet.  

 

Før tariffoppgjøret 2012 skal de sentrale parter gjennom et utvalgsarbeid vurdere endringer i 

hovedtariffavtalens lønnsbestemmelser/minstelønns-system. 

Det er en målsetting for KS å arbeide for endringer i minstelønnssystemet slik at det blir et bedre 

verktøy for sentral og særlig for lokal lønnsfastsettelse. KS har som utgangspunkt at et framtidig 

system med minstelønn blant annet fortsatt bør bygge på krav til kompetanse og må hensynta 

lokale lønnstillegg og lønnsrelasjoner ved heving av sentral minstelønn.  

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Ks ber kommunene vurdere ulike problemstillinger. 

 

På spørsmålet fra KS om hva som er en realistisk og forsvarlig økonomisk ramme for 

hovedoppgjøret i 2012 mener rådmann at det ikke bør være en reallønnsvekst i 2012. Videre er 

rådmann av den formening at arbeidstakerne bør kunne bidra med en større andel av  

pensjonskostnadene. 

 

På spørsmålet om hvilke endringer ved dagens minstelønnssystem som vil være det beste 

bidraget for å bedre rekrutteringssituasjonen fremover, mener rådmann at det bør være stor fokus 

på fagarbeiderlønnen,   - øke minstelønnen og gi belønning/kreditering for relevant 

videreutdanning for denne arbeidstakergruppen 

 

På spørsmål om omfanget av arbeidstakere med kun lokal lønnsdannelse, mener rådmann at en 

kan beholde dagens ordning. 

 

På spørsmål om hvordan tariffoppgjøret kan bidra til å løse dilemmaene knyttet til helgearbeidet,  

mener rådmann dette er todelt.  

Det sentrale oppgjøret bør gi kommunene forutsetninger som reduserer behovet for små 

helgestillinger. Arbeidsmiljøloven gir åpning for hyppigere helgejobbing enn praksis er i dag, og 

sentralt avtalte insentiver bør på plass slike at alle arbeidstakerorganisasjoner kan gi sin 

tilslutning. Det er i alles interesse å øke stillingsstørrelsene, både ut fra rent personalpolitiske 

forhold, men også av hensyn til tjenestene. 

Videre må det gis åpning for at en kan inngå avtaler om gode lokale turnusordninger. 

 

 

INNSTILLING : 



 

Formannskapet gir sin tilslutning til de synspunkter som fremkommer i saksutredningen 

 

 

FOR-049/12 VEDTAK-  23.01.2012 
 

Tom Vidar Karlsen (AP) foreslo: 

Formannskapet gir sin tilslutning til de synspunktene som fremkommer i 

saksutredningen. 

Når det gjelder å vurdere finansiering av pensjonskostnadene, mener vi dette er en sak 

som partene forhandler om sentralt. 

 

AP’s forslag ble vedtatt med 8 mot 1 stemme avgitt for innstillingen. 

 

VEDTAK: 

Formannskapet gir sin tilslutning til de synspunktene som fremkommer i 

saksutredningen. 

Når det gjelder å vurdere finansiering av pensjonskostnadene, mener vi dette er en sak 

som partene forhandler om sentralt. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Personalsjef til videre forføyning    
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SØKNAD OM ØKONOMISK STØTTE TIL SLUSK 2012 

   

 
Vedlegg: Søknaden  

 

Saksopplysninger: 

 

Foreningen ”SLUSK”, søker om tilskudd til særskilt tiltak. 

Søknadssum: kr 200.000,-, til oppsetning av den lokale musikalen ”Slusk”. 

I søknaden er det også beskrevet at midlene skal gå til dokumentasjon gjennom DVD i etterkant 

for å synliggjøre prosjektet, men også beskrivelse av den arbeiderkulturhistorien som er 

opphavet til manuset for musikalen. 

I tillegg søkes det om gratis hall-leie for 10 dager i prøve-/fremvisningsperioden. 

 

Musikalen Slusk skal vises under Mons Petterfestivalen 27.-29. april 2012 i Fauske Idrettshall. 

Musikalen ble satt opp sist i 2009, også da med støtte fra Fauske kommune. 

Målsettingen for foreningen er å få denne musikalen inn i ”en speltradisjon” hvor stykket skal 

settes opp annethvert/3. hvert år. Og i 2012 blir den nå satt opp på nytt. 

 

§12 i retningslinjer for kulturstøtte sier: 
Støtte gis til lag/foreninger/enkeltpersoner som igangsetter tiltak som er av kostnadsmessig karakter og kommer 

utenfor de ulike øvrige tilskuddstyper.  Dette være seg investeringer i utstyr e.l.  Ikke søknadsskjema.  Det kan gis 

inntil 25% av de totale kostnader. Søknader behandles av Driftsstyret. 

Søknaden må inneholde: 

 Beskrivelse av tiltaket/prosjektet 

 Budsjettforslag og finansieringplan for prosjektet/aktiviteten. 

Søknaden må foreligge på forhånd. 

Tiltakene/prosjektene må være avsluttet innen utgangen av søknadsåret.   

Tildelte tilskudd utbetales i etterkant, og etter framlagt regnskap og rapport for arrangementet. Regnskap må legges 

fram senest 15. november i samme kalenderår som tildelingen er foretatt. 

SØKNADSFRIST: INGEN, men tiltaket kan ikke være på begynt før tilskudd er gitt. 

 

Søknaden ligger innenfor kriteriene til retningslinjene. 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Søknaden saksbehandles administrativt innenfor gjeldende kulturstøttereglement, men siden det i 

budsjettvedtaket er signalisert at denne saken ønskes fremmet til Formannskapet legges den fram 

for å imøtekomme dette ønsket. 

 

Som søkeren beskriver dette, så er SLUSK blant de største enkeltløftene i regionalt kulturliv i 

Indre Salten.  Festivalene er sannsynligvis unntaket fra dette. 



SLUSK settes opp etter en modell som kalles «Ringsakermodellen», hvor profesjonelle og 

amatører jobber sammen mot et felles mål. 

Dette gir et utrolig vekstpotensial for de lokale amatørene, og gir et løft over flere år som vil gi 

ringvirkninger på det totale musikk- og teatermiljøet i kommunen. 

 

Ved forrige oppsetning kom det totalt 1600 publikummere til Fauske Idrettshall, og fikk en stor 

opplevelse. 

Gjennom å gjennomføre samme stykke nå, med andre profesjonelle aktører, og en helt annen 

regissør – vil den kunstneriske profilen endres, og gjøre at det sannsynligvis også i år vil komme 

like mange publikummere – slik som «speltradisjonen» tilsier. 

 

Fauske kommune har i 2010 bevilget kr 8.500,- til forarbeidet for SLUSK 2012.  

Det er all grunn til å tro at det budsjett som er framlagt er med bakgrunn i prosjektets totale 

kostnader.  De totale kostnader er på 1.360.000,-. 

 

Saksbehandlingen har prøvd å se på flere løsninger for å kunne være behjelpelig for å nå målet, 

om å kunne støtte dette arrangementet – da organisasjonen er i «det vanskelige andreåret».  Med 

dette menes det at i de aller fleste tilfelle innenfor norske «spel» får særlig stor støtte til første 

oppsetning, men at det finnes færre finansiører til de øvrige.  Indre Salten trenger et slikt den 

«spel»også fordi dette er med å gi ringvirkninger til øvrige profesjonelle kulturmiljøer i 

regionen, men også fordi dette gir et særlig potensiale for markedsføring av kommunen utad, og 

det profilerings- og omdømmearbeidet som alltid ønskes. 

Mange av de andre finansiørene som er skissert i søknaden har også kriterier om sterk lokal 

forankring også på den økonomiske siden. 

 

Kr 200.000,-, som det er søkt om, vil utgjøre en stor tildeling fra den totale potta av kulturstøtte 

til lag/foreninger/enkeltpersoner. 

Tradisjonelt har denne potta gått til mindre arrangementer. 

Det vil derfor være hensiktsmessig å se på en delt løsning – hvor dette finansieres fra flere hold i 

kommunen – eller ulike ordninger. 

 

Rådmannen har derfor sett på en slik løsning ved å koble dette opp mot kommunens egen 

kulturformidlingsstatus.  Enhet kultur har avsatt egne midler til egne arrangementer, særlig rettet 

mot barn og unge.  Ved å bruke deler av disse til dette arrangementet vil det kunne gjøres 

konkrete avtaler om gjenytelser som en del av denne konkrete søknaden. 

 

Å bruke næringsfondet til dette også, særlig rettet mot dokumentasjonen av dette, vil gi god 

markedsføring av kommunen, og også ha potensiale til å skape et bedre omdømme av 

kommunen som kulturkommune.  Enhet plan/utvikling støtter dette synet. §2 i vedtektene for 

næringsfondet framgår det at fondet kan benyttes til kommunale næringsmessige tiltak av 

infrastrukturell karakter, også til markedsføring av kommunens aktiviteter.. 

Kultur/idrettsaktiviteter er helt nødvendige/naturlige deler av en infrastruktur i en kommune 

 

Enhet bygg/eiendom/idrett ser også verdien av et slikt stort fellesløft for kommunens kulturliv, 

og vil også gi ytelse, gjennom å yte gratis hall-leie.  Dette er stipulert til en kroneverdi på 

45.000,- 

 

Rådmannen skisser derfor en delt løsning for å kunne yte tilskudd til denne søknaden. 

 

Kr 50.000,- ytes av enhet kulturs egne kulturformidlingsaktiviteter. 



Kr 75.000,- ytes av ordinær kulturstøttepott 

Kr 50.000,- ytes av næringsfondet. 

Gratis hall-leie ytes, til en kroneverdi på kr 50.100,- jfr betalingsreglementet for Fauske 

Idrettshall. 

 

Ved å ta i bruk denne delte løsningen, har det i saksbehandlingen vært kontakt med søker, og 

skissert en motytelse på deler av dette. 

Med bakgrunn i å gi ytelser fra kulturformidlingspotten til enhet kultur, som i utgangspunktet 

skal gå til barn og unge, er det ønskelig å gi alle 5.-10. klassinger i Fauske kommune denne 

forestillingen som en del av kommunens «Den kulturelle skolesekk».  Dette gjøres ved at 

elevene får komme inn på generalprøven fredag 27. april. 

Søker synes dette høres ut som en god plan, og støtter dette. 

Enhet skole har da signalisert at de vil støtte hver skole som trenger skyss. 

Enhet kultur vil også da sette av ressurser for å lage et undervisningsopplegg basert på denne 

historien som elevene skal få i forkant/eventuelt i etterkant av arrangementet. 

 

Rådmannen har ønsker også å gi tilbakemelding til søkeren om at siden dette er «det vanskelige 

andreåret», har man prioritert dette arbeidet høyt i Fauske kommune.  Derfor har man sett 

følgende svakhet i konseptet, som også virker kostnadsdrivende – og det er på musikksiden. 

En større grad av samarbeid mellom amatører og profesjonelle på denne siden også, vil gi et 

enda større løft for det lokale musikklivet, og vil virke kostnadsdempende.  Ved senere 

oppsetninger bes det om se på løsninger for dette, da det også vil gi mindre utgifter for 

prosjekter, og dermed også mindre ekstern finansiering. 

 

INNSTILLING : 
 

Fauske kommune støtter oppsetningen av musikalen «SLUSK 2012» på følgende vis: 

 

 Kr 50.000,- tildeles av enhet kulturs kulturformidlingspott, og posteres konto 

1470.3500.3770 

 Kr 75.000,- tildeles av kommunale kulturmidler jfr § 12 i kulturstøttereglementet, og 

posteres 1470.3500.3850 

 Kr 50.000,- tildeles fra næringsfondet, og bør prioriteres til dokumentasjonsarbeidet. 

 Gratis hall-leie gis for perioden 20.4.-30.4. ytes,  med en kroneverdi på kr 50.100,- jfr 

betalingsreglementet for Fauske Idrettshall. 

 

Den totale verdien av støtten fra Fauske kommune blir da på 225.100,- inklusive 

gratistjenestene fra Fauske kommune. 

 

Som gjenytelse skal alle 5.-10. klassinger i Fauske kommune få denne forestillinga 

(generalprøven) som et tilbud gjennom Den kulturelle skolesekken. 

 

Det skal også synliggjøres gjennom plakatmateriale, digitale media, og øvrige materiale 

at Fauske kommune støtter dette tiltaket. Fauske kommune skal også omtales som 

«hovedsponsor/samarbeidspartner» 

 

På grunn av tilskuddenes størrelse utbetales halvparten ut i forkant, øvrig beløp etter 

framlagt revisorbekreftet regnskap. 

 



For tilskuddet fra næringsfondet gjelder næringsfondet reglement for dokumentasjon for 

bruken av tilskuddet. 

 

 

FOR-050/12 VEDTAK-  23.01.2012 
 

Tom Vidar Karlsen (AP) stilte spørsmål med egen habilitet (Nestleder i styre). 

Karlsen ble enstemmig erklært inhabil, jfr. forvaltningslovens § 6.1.e). 

 

Oversikt over næringsfondet ble utdelt i møtet. 

 

Ronny Borge fremmet følgende endringsforslag: 

Kulepunkt 2 utgår. 

Nytt kulepunkt 3 endres summen til kr. 125.000,- som belastes næringsfondet. 

 

H’s forslag kulepkt. 2 ble vedtatt med 6 mot 2 stemmer avgitt for innstillingens kulepkt. 

2. 

H’s forslag kulepkt. 3 ble vedtatt med 6 mot 2 stemmer avgitt for innstillingens kulepkt. 

3. 

Innstillingen med endringer ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

 Fauske kommune støtter oppsetningen av musikalen «SLUSK 2012» på følgende vis: 

 

 Kr 50.000,- tildeles av enhet kulturs kulturformidlingspott, og posteres konto 

1470.3500.3770 

 Kr 125.000,- tildeles fra næringsfondet, og bør prioriteres til dokumentasjonsarbeidet. 

 Gratis hall-leie gis for perioden 20.4.-30.4. ytes,  med en kroneverdi på kr 50.100,- jfr 

betalingsreglementet for Fauske Idrettshall. 

 

Den totale verdien av støtten fra Fauske kommune blir da på 225.100,- inklusive 

gratistjenestene fra Fauske kommune. 

 

Som gjenytelse skal alle 5.-10. klassinger i Fauske kommune få denne forestillinga 

(generalprøven) som et tilbud gjennom Den kulturelle skolesekken. 

 

Det skal også synliggjøres gjennom plakatmateriale, digitale media, og øvrige materiale 

at Fauske kommune støtter dette tiltaket. Fauske kommune skal også omtales som 

«hovedsponsor/samarbeidspartner» 

 

På grunn av tilskuddenes størrelse utbetales halvparten ut i forkant, øvrig beløp etter 

framlagt revisorbekreftet regnskap. 

 

For tilskuddet fra næringsfondet gjelder næringsfondet reglement for dokumentasjon for 

bruken av tilskuddet. 

 
 

 

 

Rett utskrift bekreftes 

 



Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Enhetsleder kultur til videre forføyning    

Enhetsleder plan/utvikling    
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SØKNAD FRA FAUSKE IL  OM ØKONOMISK STØTTE - NM PÅ SKI 2012 

   

 
Vedlegg: Søknad fra Fauske IL – datert 30.11.2011 

 

Sammendrag: 
 

Fauske IL er av Norges skiforbund tildelt NM på ski del 2 i tidsrommet 30.mars – 1.april 2012. 

Arrangementet skal avvikles i Klungsetmarka. 

 

I den anledning har Fauske IL bygget ny stadion  med klubbhus og  forlenget løypenettet med 

2,5 km. Allmennhetens tilgjengelighet til Klungsetmarka er blitt mye bedre gjennom denne 

anleggsutbyggingen. Fauske kommune har vært en betydelig bidragsyter til anleggets første del. 

Investeringene er på ca. 4 millioner 

 

NM på ski del 2 vil ha stor betydning for Fauske med Saltenregionen. Det vil delta 400-450 

løpere herav 250 seniorløpere med et støtteapparat på 200-250 personer. Dette  vil bl.a. utgjøre 

3000 gjestedøgn.  

 

Fauske IL vil ha behov for ca 350 – 400 funksjonærer og publikumstilstrømningen vil være på 

flere tusen mennesker. 

 

I tillegg kan Fauske IL med en god gjennomføring av arrangementet bli tildelt NM del 1. Fauske 

IL er allerede blitt forespurt av NSF om klubben har ambisjon om det, noe Fauske IL har 

bekreftet. 

 

NM på ski del 2 vil ha stor betydning for Fauske, som omdømmebygging,  markedsføringen av 

vår kommune og folkehelse. 

Ski er vår nasjonalsport og idretten har utøvere som gis stor oppmerksomhet fra media. Hvis 

tilreisende/utøvere/media gis en god opplevelse så vil dette gi en unik markedsføring av vår 

kommune. 

Som folkehelse er den gode opplevelsen et slikt arrangement vil gi oss gjennom å delta som 

frivillig eller publikum og det  flotte skianlegget vil gi gode naturopplevelser og  sannsynligvis 

øke den fysiske aktiviteten i befolkningen.  

 

 

 

 

Fauske IL søker om 4 ulike former for støtte: 



1. Kr 300 000 ,- til arrangementet 

2. kr. 300 000 .- til anlegget 

3. At kommunen stiller maskiner og folk til rådighet ut fra de behov anlegget krever før og 

under NM-arrangementet. 

4. At funksjonærer/frivillige ansatte i kommunen gis permisjon med lønn under NM-

dagene. 

 

Saksbehandlers vurdering : 

 

Punkt 3 – Kommunen ved Bygg eiendom idrett  bruker å legge til rette for gjennomføring av ski-

arrangement med løypepreparering, transport av fasiliteter og utlån av utstyr kommunen har 

tilgjengelig og påfølgende opprydding.  Dette utføres  i ordinær arbeidstid. 

Selve arrangementet er det den enkelte arrangør som tar seg av.. 

Fauske kommune  stiller maskiner og utstyr til rådighet under arrangementet så langt dette er 

praktisk mulig. Biler og maskiner tilhørende enhet VVA er i beredskap og kan disponeres så 

fremt disse kjøretøyene er disponibel. Kjøretøyene må kjøres av enhet VVA sitt personell. 

 

Punkt 4. Her foreslår  Rådmannen å tilpasse dagens permisjonsreglement med nytt endret pkt 3.6 

som lyder som følgende : 

3.6 For deltakelse i større idrettsarrangementer 

 
For utøvere: 

Internasjonale idrettsarrangementer, landskamper o.l.: Inntil 5 dager. 

Finalen i Norgesmesterskapet: Inntil 2 dager. Ordningen praktiseres også for ledere. 
 

Kommentar 

Deltakelse i idrettsarrangementer skal som hovedregel trekkes fra ferien eller tilstås uten 

lønn. I tilfeller hvor en arbeidstaker er uttatt til å representere landet i olympiske leker, 

verdensmesterskap, europamesterskap eller landskamper, tilstås permisjon med lønn i 

inntil 5 dager. For deltakelse i finalen i norgesmesterskap kan det gis permisjon med lønn 

i inntil 2 dager. 

Ordningen praktiseres også for ledere. Det forutsettes at vedkommende deltar fra en 

idrettsgren eller et forbund som er tilsluttet Norges Idrettsforbund. 

Adgangen til lønnet permisjon for ledere i forbindelse med ”finalen i NM” er rettet mot 

lederne til de aktive utøverne – ikke mot arrangører/funksjonærer. 

 

For deltakelse som funksjonær e.l 

Det gis ikke permisjon med lønn i forbindelse med deltakelse som arrangør/funksjonær 

ved større arrangement i Fauske kommune som NM/VM eller liknende 

 

Det er allikevel viktig at forholdene – i den grad det er mulig – legges til rette for at slike 

arrangement kan avvikles i Fauske.  

 

Dersom det er aktuelt med avspasering for noen av arrangørene/funksjonærene, kan det 

gis anledning til avspasering ut over kommunens ordinære bestemmelser. Dette 

innebærer adgang til avspasering ut over de begrensninger som ligger i kommunens 

fleksitidsordning ved at en eventuell kan avspasere på forskudd.  

 



Arbeidstakere kan avvikle ferie i forbindelse med slike arrangement. Dersom 

arbeidstakere ønsker dette, og den generelle ferieordningen gjør dette mulig, bør det gis 

anledning til dette.  

Fauske kommune vil bidra til fleksible løsninger innenfor de rammer som beskrives her.  

 

Økonomi 
Søknad om midler til anlegget på kr. 300 000.- er vedtatt i budsjett for 2012 

Søknad om midler til arrangementet på kr. 300 000.- er det ikke dekning for gjennom de 

ordinære kommunale tilskuddsmidler til idrett. Det vil derfor være hensiktsmessig å se på en delt 

løsning- hvor det finansieres fra flere hold i kommunen- eller ulike ordninger. 

I budsjettet er det avsatt kr. 260 000.- i kulturstøtte til lag og foreninger innen idrett.  Det er 

Driftsutvalget som fordeler disse midlene. Vi foreslår å bruke av disse midlene til ski NM  og 

VM i dans. Foreslår å bruke kr 50 000.- til ski-NM. 

 

Ski NM er et stort arrangement som vil sette Fauske i fokus  regionalt og nasjonalt og gi oss en 

meget god markedsføring med de positive følger som nevnt ovenfor. §2 i vedtektene for 

næringsfondet framgår det at fondet kan benyttes til kommunale næringsmessige tiltak av 

infrastrukturell karakter. Kultur/idrettsaktiviteter er helt nødvendige/naturlige deler av en 

infrastruktur i en kommune. Enhet plan/utvikling støtter dette synet. På dette grunnlaget finner 

rådmannen å kunne innstille på å bruke av kommunens næringsfond med kr. 200 000.-  

 

 

INNSTILLING : 
 

Fauske formannskap bevilger kr. 250 000 .- som tilskudd til arrangementet.  

Tilskuddet dekkes som følger:   

- 50 000 kr.- over kto 1470-5620-3810 

- kr. 200 000.- fra næringsfondet. 

- Som gjenytelse skal det synliggjøres gjennom plakatmateriale, digitale media og 

øvrige materiale at Fauske kommunestøtter tiltaket. Fauske kommune skal også 

omtales som “hovedsponsor/samarbeidspartner” 

 

For utbetaling gjelder ordinære vilkår ved til deling av midler fra næringsfondet og 

kommunale tilskuddsmidler. 

 

For Næringsfondet gjelder følgende regler: 

1. Tilsagnet står ved lag i 12 måneder regnet fra vedtaksdato og kan utbetales på 

grunnlag av følgende forutsetninger/dokumentasjoner: 

2.  At virksomheten er lovlig registrert i enhetsregisteret og eventuelt andre relevante 

registre, med forretningskontor i Fauske kommune. 

3.  At det investeringsprogram som ligger til grunn for dette vedtaket er fullfinansiert som 

forutsatt.  

4.  At utgifter til investeringer dokumenteres ved revisorbekreftet/attestert 

prosjektregnskap, relevant for den investeringsplan som ligger til grunn for vedtaket. 

Eventuelle avvik vil resultere i forholdsmessige avkortinger i tilsagnsbeløpet. 

5.  Akontoutbetalinger av tilsagnet om etablerings- og investeringstilskudd kan skje etter 

at minimum 50 % av investeringsprogrammet er gjennomført, dog slik at kravet til 

dokumentasjon er det samme som i foregående punkt 2, 3 og 4 første ledd. 

6. Tilsagnsbeløpet reserveres på næringsfondet. Utbetalingene belastes næringsfondet.  



7. Investeringstilskuddet kan kreves tilbakebetalt i h h til Lov om offentlig støtte med 

forskrifter fastsatt ved Kgl res av 4/12. 1992 dersom investeringene selges eller flyttes ut 

av Fauske kommune innen utløpet av 5 - fem - år regnet fra vedtaksdato 

 

 

FOR-051/12 VEDTAK-  23.01.2012 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Fauske formannskap bevilger kr. 250 000 .- som tilskudd til arrangementet.  

Tilskuddet dekkes som følger:   

- 50 000 kr.- over kto 1470-5620-3810 

- kr. 200 000.- fra næringsfondet. 

- Som gjenytelse skal det synliggjøres gjennom plakatmateriale, digitale media og 

øvrige materiale at Fauske kommunestøtter tiltaket. Fauske kommune skal også 

omtales som “hovedsponsor/samarbeidspartner” 

 

For utbetaling gjelder ordinære vilkår ved til deling av midler fra næringsfondet og 

kommunale tilskuddsmidler. 

 

For Næringsfondet gjelder følgende regler: 

1. Tilsagnet står ved lag i 12 måneder regnet fra vedtaksdato og kan utbetales på 

grunnlag av følgende forutsetninger/dokumentasjoner: 

2.  At virksomheten er lovlig registrert i enhetsregisteret og eventuelt andre relevante 

registre, med forretningskontor i Fauske kommune. 

3.  At det investeringsprogram som ligger til grunn for dette vedtaket er fullfinansiert som 

forutsatt.  

4.  At utgifter til investeringer dokumenteres ved revisorbekreftet/attestert 

prosjektregnskap, relevant for den investeringsplan som ligger til grunn for vedtaket. 

Eventuelle avvik vil resultere i forholdsmessige avkortinger i tilsagnsbeløpet. 

5.  Akontoutbetalinger av tilsagnet om etablerings- og investeringstilskudd kan skje etter 

at minimum 50 % av investeringsprogrammet er gjennomført, dog slik at kravet til 

dokumentasjon er det samme som i foregående punkt 2, 3 og 4 første ledd. 

6. Tilsagnsbeløpet reserveres på næringsfondet. Utbetalingene belastes næringsfondet.  

7. Investeringstilskuddet kan kreves tilbakebetalt i h h til Lov om offentlig støtte med 

forskrifter fastsatt ved Kgl res av 4/12. 1992 dersom investeringene selges eller flyttes ut 

av Fauske kommune innen utløpet av 5 - fem - år regnet fra vedtaksdato 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Enhetsleder bygg/eiendom/idrett til videre forføyning   

Enhetsleder plan/utvikling    
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SØKNAD OM ØKONOMISK STØTTE TIL VM-2012 I SWINGDANS 

   

 
Vedlegg: Søknad fra Dans Fauske – datert 24.11.2011 

 

Sammendrag: 
 

Dans Fauske er tildelt VM-2012 i Swingdans. Mesterskapet skal arrangeres i Fauske idrettshall i 

tiden 21-23 september 2012. Det skal konkurreres i Boogie Woogie, Bugg og Lindy Hop. Dette 

er det første offisielle verdensmesterskap i Nordland fylke. 

VM i dans vil ha ca 250 deltakere, 1000 tilskuere og 150 dugnadspersoner.  

 

Dans Fauske har klare målsettinger for å skape en  mest mulig  positiv effekt i regionen: 

 

1. De tilreisende deltakerne skal ha en positiv opplevelse av arrangementet, 

kommunen og fylket både sportslig og sosialt 

2. Fauske, Salten og Nordland skal forsterke sitt positive omdømme, og styrke sin 

kompetanse som et sterkt arrangørområde  

3. Fauske og Nordland for øvrig skal markedsføres 

4. Dansesporten skal promoteres i Nordland spesielt og Norge generelt. 

5. Næringslivet i  Fauske og omegn skal gis fordeler i form av oppdrag og 

markedsføring. 

 

Dans Fauske har søkt støtte fra DA Bodø,Partnerskap, Salten, Norsk Danseforbund, Grenseksjon 

Swing & Rock’n Roll, Nordland Fylkeskommune og Fauske kommune. 

SKS, SNN, PO, Elkem er sponsorer. Viser til vedlagt budsjett som er på kr. 3 423 000 .- 

 

Dans Fauske søker om  følgende hjelp/støtte fra Fauske kommune: 

 

1. Gratis leie av idrettshallen i VM-uken 

2. Hjelp til vaktmestertjenester, elektrisk og IT-messig hjelp i hallen 

3. Innleie av toalettfasiliteter, gjerder og serveringstelt 

4. Tilrettelegging av VM- byen med flagg og pynting 

5. Stille med nøkkelpersonell innen bygg,brann og hjelpemannskap 

6. økonomisk støtte til arrangementet 

 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 



Dans Fauske har gjort en betydelig innsats og har  gjennom sitt arbeid arrangert 2 NM ,  “skal vi 

danse “ og er  i dag en av de ledende danseklubber i Norge 

VM i dans vil  ha stor betydning for Fauske kommune mht markedsføring, omdømme, fysisk 

aktivitet, økt kompetanse og økt bruk av det lokale næringsliv i form av overnatting m.m.  

 

Gratis leie bør kunne gis i forbindelse med et såpass stort og viktig arrangement. Arrangementet 

er spesielt og enestående, så det vil ikke skape presendens. 

 

Vaktmestrene i idrettshallen vil være til disposisjon i og under arrangementet. Elektrisk arbeid 

har ikke kommunen lov til å utføre, må leies inn eksternt. IT avdelingen vil være behjelpelig så 

langt kapasiteten rekker i forkant av arrangementet i ordinær arbeidstid. 

 

Toalettfasiliteter, gjerder og serveringstelt disponerer  ikke kommunen og må ordnes eksternt. 

 

Flagg og flaggstenger kan kommunen ordne. Vedrørende pynting inngås det et samarbeid med 

næringslivaktører i Fauske.  

 

Økonomi 

Søknad om midler til arrangementet på kr. 250 000.- er det ikke dekning gjennom de ordinære 

kommunale tilskuddsmidlene til idrett. Det vil derfor være hensiktsmessig å se på en delt 

løsning- hvor det finansieres fra flere hold i kommunen- eller ulike ordninger. 

I budsjettet  er det avsatt kr. 260 000.- i kulturstøtte til lag og foreninger innen idrett.  Det er 

Driftsutvalget som fordeler disse midlene. Vi foreslår å bruke av disse midlene til ski NM  og 

VM i dans. Foreslår å bruke kr 30 000.- til VM i dans.. 

 

VM i dans  er et stort arrangement som vil sette Fauske i fokus  regionalt og nasjonalt og gi oss 

en meget god markedsføring med de positive følger som nevnt ovenfor. §2 i vedtektene for 

næringsfondet framgår det at fondet kan benyttes til kommunale næringsmessige tiltak av 

infrastrukturell karakter. Kultur/idrettsaktiviteter er helt nødvendige/naturlige deler av en 

infrastruktur i en kommune.  Enhet plan/utvikling støtter dette synet  På dette grunnlaget finner 

rådmannen å kunne innstille på å bruke av kommunens næringsfond med kr. 170 000.-  

 

 

INNSTILLING : 
 

1. Fauske formannskap gir Dans Fauske  gratis leie av Fauske idrettshall i VM-uka  

 

2. Fauske formannskap bevilger kr. 200 000 .- som tilskudd til arrangementet.  

Tilskuddet dekkes som følger:   

- 30 000 kr.- over kto 1470-5620-3810 

- 170 000 kr.- fra næringsfondet. 

Som gjenytelse skal det synliggjøres gjennom plakatmateriale, digitale media og 

øvrige materiale at Fauske kommunestøtter tiltaket. Fauske kommune skal også 

omtales som “hovedsponsor/samarbeidspartner” 

 

For utbetaling gjelder ordinære vilkår ved tildeling av kommunale 

tilskuddsmidler. 

 

For tildeling fra næringsfondet gjelder følgende vilkår: 



2. Tilsagnet står ved lag i 12 måneder regnet fra vedtaksdato og kan utbetales på 

grunnlag av følgende forutsetninger/dokumentasjoner: 

 

2.  At virksomheten er lovlig registrert i enhetsregisteret og eventuelt andre relevante 

registre, med forretningskontor i Fauske kommune. 

3.  At det investeringsprogram som ligger til grunn for dette vedtaket er fullfinansiert som 

forutsatt.  

4.  At utgifter til investeringer dokumenteres ved revisorbekreftet/attestert 

prosjektregnskap, relevant for den investeringsplan som ligger til grunn for vedtaket. 

Eventuelle avvik vil resultere i forholdsmessige avkortinger i tilsagnsbeløpet. 

5.  Akontoutbetalinger av tilsagnet om etablerings- og investeringstilskudd kan skje etter 

at minimum 50 % av investeringsprogrammet er gjennomført, dog slik at kravet til 

dokumentasjon er det samme som i foregående punkt 2, 3 og 4 første ledd. 

6. Tilsagnsbeløpet reserveres på næringsfondet. Utbetalingene belastes næringsfondet.  

7. Investeringstilskuddet kan kreves tilbakebetalt i h h til Lov om offentlig støtte med 

forskrifter fastsatt ved Kgl res av 4/12. 1992 dersom investeringene selges eller flyttes ut 

av Fauske kommune innen utløpet av 5 - fem - år regnet fra vedtaksdato. 

 

 

FOR-052/12 VEDTAK-  23.01.2012 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

1. Fauske formannskap gir Dans Fauske  gratis leie av Fauske idrettshall i VM-uka  

 

2. Fauske formannskap bevilger kr. 200 000 .- som tilskudd til arrangementet.  

Tilskuddet dekkes som følger:   

- 30 000 kr.- over kto 1470-5620-3810 

- 170 000 kr.- fra næringsfondet. 

Som gjenytelse skal det synliggjøres gjennom plakatmateriale, digitale media og 

øvrige materiale at Fauske kommunestøtter tiltaket. Fauske kommune skal også 

omtales som “hovedsponsor/samarbeidspartner” 

 

For utbetaling gjelder ordinære vilkår ved tildeling av kommunale 

tilskuddsmidler. 

 

For tildeling fra næringsfondet gjelder følgende vilkår: 

1. Tilsagnet står ved lag i 12 måneder regnet fra vedtaksdato og kan utbetales på 

grunnlag av følgende forutsetninger/dokumentasjoner: 

 

2.  At virksomheten er lovlig registrert i enhetsregisteret og eventuelt andre relevante 

registre, med forretningskontor i Fauske kommune. 

3.  At det investeringsprogram som ligger til grunn for dette vedtaket er fullfinansiert som 

forutsatt.  

4.  At utgifter til investeringer dokumenteres ved revisorbekreftet/attestert 

prosjektregnskap, relevant for den investeringsplan som ligger til grunn for vedtaket. 

Eventuelle avvik vil resultere i forholdsmessige avkortinger i tilsagnsbeløpet. 



5.  Akontoutbetalinger av tilsagnet om etablerings- og investeringstilskudd kan skje etter 

at minimum 50 % av investeringsprogrammet er gjennomført, dog slik at kravet til 

dokumentasjon er det samme som i foregående punkt 2, 3 og 4 første ledd. 

6. Tilsagnsbeløpet reserveres på næringsfondet. Utbetalingene belastes næringsfondet.  

7. Investeringstilskuddet kan kreves tilbakebetalt i h h til Lov om offentlig støtte med 

forskrifter fastsatt ved Kgl res av 4/12. 1992 dersom investeringene selges eller flyttes ut 

av Fauske kommune innen utløpet av 5 - fem - år regnet fra vedtaksdato. 

 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Enhetsleder bygg/eiendom/idrett til videre forføyning   

Enhetsleder plan/utvikling    
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INDRE SALTEN ELG- OG LEIRDUEBANE I BUVIKA, SØRFOLD - SØKNAD OM 

ØKONOMISK STØTTE 

   

 
Vedlegg: Søknad m/vedlegg, datert 14.10.2011, f ra Fauske og Sørfold jeger og fiskeforening 

 

Saksopplysninger: 

 

Fauske og Sørfold jeger og fiskeforening søker om kr 1.500.000,- i økonomisk støtte fra Fauske 

og Sørfold kommuner for etablering av Salten Elg- og Leirduebane i Buvika i Sørfold.  

 

Søkeren, Fauske og Sørfold jeger og fiskeforening, har forretningsadresse i Sørfold kommune. 

Foreningen har medlemsmasse som er fordelt på kommunene Fauske, Sørfold, Bodø og Saltdal. 

Herav har Fauske 53 % og Sørfold 42 %.  

 

Plan for detaljregulering av Indre Salten Elg- og Leirduebane er utarbeidet og har vært ute til 1. 

gangs behandling. Det er også inngått avtale med grunneier om leie av grunn. Det skal legges til 

rette for skyting med hagle og rifle.  

 

Kostnadsoverslag: 

Opparbeiding av veier og parkeringsarealer  kr    450.000,- 

Opparbeiding av leirduebane    kr 1.800.000,- 

Opparbeiding av elgbane    kr 2.505.000,- 

Klubblokaler m/jegersimulator   kr    785.000,- 

Sum:       kr 5.540.000,- 

 

Finansiering: 

Tippemidler      kr  uavklart 

Entreprenører – håndverkerdugnader   kr  uavklart 

Rabatter/gaver – næringslivet    kr  uavklart 

Tilskudd fra Fauske og Sørfold kommuner  kr 1.500.000,-  

Dugnader      kr    500.000,- 

Egenkapital      kr    500.000,- 

Sum:       kr 5.540.000,- 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Det skal etableres et moderne anlegg med universell utforming. Det nye anlegget skal dekke 

foreningens behov for treningsfasiliteter. 

 



Det som finnes i dag i Fauske kommune av tilrettelagte anlegg er Nordvika Skytebane som eies 

av Valnesfjord skytterlag. Denne banen er tilrettelagt for skyting med rifle. Foreningen har i dag 

avtale med Valnesfjord skytterlag om bruk av lagets skytebane i Nordvika, på grunn av 

støyplager for naboer er det lagt begrensinger på bruk av denne skytebanen. Tilbudet der dekker 

ikke behovet som foreningens medlemmer har for tilrettelagte treningsforhold.  

I Daja er det en leirduebane, der er kommunens eneste mulighet til å drive skytetrening på 

leirduer.  

 

Forholdene for jegerne i kommunen er ikke tilfredsstillende, manglende fasiliteter for 

skytetrening kan også gå utover nyrekruttering av jegere. Alle førstegangsjegere må gjennomføre 

lovpålagt opplæring og ta Jegerprøven for å kunne drive jakt i Norge. I denne opplæringen ligger 

også treningsskyting. God tilrettelegging vil også bidra til å få bukt med uorganisert 

treningsskyting som forekommer.  

 

Forsøk på å regulere et område på Sørmyra i Grønås førte ikke fram på grunn av stor lokal 

motstand, reguleringsplanforslaget ble avvist av kommunestyret i 2002. Forsøk på å utvide 

skytebanen i Nordvika har så langt heller ikke ført fram pga støyproblematikk.  

 

Foreningen har forretningsadresse utenfor kommunen. Vedtektene for næringsfondet sier ikke 

noe om at tilskuddsmottaker skal ha adresse i Fauske, i veiledende standard for vedtak om 

tilsagn om tilskudd fra næringsfondet er det tatt inn at virksomheten skal ha forretningskontor i 

Fauske kommune. Fondsstyret har i enkelte tilfeller fraveket kravet om forretningsadresse i 

Fauske. Det er bl a gitt støtte til etablering av Universitetet i Bodø og det er i flere omganger gitt 

støtte til Siso Vekst, senest i desember 2011. 

 

 Rådmannen ser verdien i det tilbudet som jeger og fiskeforeningen representerer for kommunens 

innbyggere ved å gi bidrag til økt mangfold i tilbud om fritidsaktiviteter. Godt og variert fritids- 

og aktivitetstilbud er med å gi kommunen konkurransefortrinn ved valg av bo- og 

etableringssted. 

 

Sørfold kommune har vedtatt å innarbeide kr 750 000,- til prosjektet i økonomiplanen for 2013 

og 2014.  

 

INNSTILLING : 
 

Fauske formannskap bevilger inntil kr 750 000,- til realisering av Indre Salten Elg- og 

Leirduebane i Buvika i Sørfold. 

 

Tilskuddet er basert på et investeringsprogram på kr 5.540.000,-. 

   

Tilskuddet belastes næringsfondet fordelt med like beløp over 2 år, kr 375.000,- for hvert 

av årene 2012 og 2013.  

 

Tilskuddet står ved lag i 3 år regnet fra vedtaksdato og kan utbetales på grunnlag av 

følgende forutsetninger/dokumentasjoner: 

 

1.  At det investeringsprogram som ligger til grunn for dette vedtaket er fullfinansiert som 

forutsatt.  



2.  At utgifter til investeringer dokumenteres ved revisorbekreftet/attestert 

prosjektregnskap, relevant for den investeringsplan som ligger til grunn for vedtaket. 

Eventuelle avvik vil resultere i forholdsmessige avkortinger i tilsagnsbeløpet. 

3.  Akontoutbetalinger av tilsagnet om investeringstilskudd kan skje etter at minimum 50 

% av investeringsprogrammet er gjennomført, dog slik at kravet til dokumentasjon er det 

samme som i foregående punkt 1 og 2 første ledd. 

4. Investeringstilskuddet kan kreves tilbakebetalt i h h til Lov om offentlig støtte med 

forskrifter fastsatt ved Kgl res av 4/12. 1992 dersom investeringene selges innen utløpet 

av 5 – fem – år regnet fra vedtaksdato. 

 

 

FOR-053/12 VEDTAK-  23.01.2012 
 

Tom Vidar Karlsen (AP) foreslo: 

Saken utsettes i påvente av avklaring rundt næringsfondets retningslinjer om muligheter 

for å støtte tiltak med forretningsadresse utenfor Fauske. 

Vi ber om en rask vurdering av saken. 

 

AP’s utsettelsesforslag ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Saken utsettes i påvente av avklaring rundt næringsfondets retningslinjer om muligheter 

for å støtte tiltak med forretningsadresse utenfor Fauske. 

Vi ber om en rask vurdering av saken. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 
Utskrift sendes:     

Enhetsleder plan/utvikling til videre forføyning    
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SØKNAD OM ØKONOMISK STØTTE 4. KVARTAL 2011 

   

 
Vedlegg: 1. Brev fra Smiso Nordland mottatt 10.10.2011 

2. Brev fra Amathea – Veiledningstjenesten for gravide  datert 25.10.2011 

3. Brev fra Care datert 21.10.2011 

4. Brev fra RIO – Rusmisbrukernes Interesseorganisasjon datert 14.11.2011 

5. Brev fra Jusshjelpa i Nord-Norge datert 14.12.2011 

 

Sammendrag: 
 

Det har kommet inn 5 søknader om støtte i løpet av 4. kvartal 2011. Det er tiltak med stort 

engasjement. 

 

Rådmannen har imidlertid ikke prioritert disse søknadene og anbefaler at formannskapet avslår 

søknadene.     

 

Saksopplysninger: 

 
Søker: Formål: Evnt. Beløp 

1. SMISO Nordland – Senter mot 

incest og seksuelle overgrep 

Ber om støtte for året 2012.  Kr. 1.500,- 

2. Amathea – Veiledningstjeneste 

for gravide 

Ber om tilskudd til den daglige drift for år 2012 Kr. 2.000,- 

3. Care Ber om bidrag til etablering av en spare- og 

lånegruppe for kvinner i Mali. 

Kr. 5.000,- 

4. RIO – Rusmisbrukernes 

Interesseorganisasjon 

Ber om tilskudd for 2012 til brukermedvirkning. Inntil kr. 10.000,- 

5. Jusshjelpa i Nord-Norge Ber om driftsstøtte for 2012 Kr. 10.000,- 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Enhetsleder helse har sett på søknadene og har følgende kommentarer til søknadene: 

 

 Jusshjelpa: De kan være ei god hjelp til mange som ellers ikke har mulighet til å få 

juridisk rådgiving. Vet at de konkret var på Fauske før jul og at det var så lang kø, at 

noen ikke kom inn. Mener at dette er et veldig konkret, direkte tiltak til våre innbyggere, 

hvor ingen andre kommunale tjenester kan dekke opp behovet. 

 RIO: Vi er veldig dårlige i Fauske på brukerorganisasjoner. Innenfor rus og psykisk helse 

kan RIO kan være en viktig samarbeidspart, men jeg er usikker på hvor mye de direkte 

kan bidra i vår kommune. 



 Smiso: De holder til i Mosjøen og jeg ser ikke helt at de skal drive enkeltkonsultasjoner 

her på Fauske. Vi er tilknyttet voldtektsmottaket i Bodø. 

 Care: Selvsagt et godt tiltak, men utenfor vårt arbeidsfelt. 

 Amathea: Sikkert et bra tiltak. Kommunen driver en del av denne virksomheten selv, 

både innenfor helse og Barne- og familieenheten, men dette kan sikkert være et 

supplement.  

 

 

INNSTILLING : 
 

De foreliggende søknader om økonomisk støtte avslås. 

 

 

FOR-054/12 VEDTAK-  23.01.2012 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

De foreliggende søknader om økonomisk støtte avslås. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


